
ROMÂNIA
JUDEŢUL ALBA 
MUNICIPIUL ALBA IULIA
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

Încheiat azi 24 ianuarie 2014, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului
Alba-Iulia.

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 219/2013 a Primarului municipiului  Alba-
Iulia.

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel Jeler: ”Conform regulamentului, supun la vot aprobarea procesului  verbal  al ein eiș ț

anterioare. Cine este pentru?”
”Fiind supuse la vot, acestea au fost votate cu 20 voturi pentru.”
Marcel Jeler: ”Dau cuvântul domnului pre edinte ales Domu a Iulius Viorel.”ș ț
Domu a Iulius Viorelț : "Din totalul de 21 de consilieri ale i, sunt prezen i 20 de  consilieri.ș ț

Domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel intră în sala de edin ă în timpul discutării proiectului nr.ș ț
27.  Aşadar şedinţa noastră este legal constituită.”

Domnilor  consilieri,  doresc  să  precizez  faptul  că,  la  lucrările  şedinţei  noastre   participă:
domnul Primar Mircea Hava,  doamna Teofila Ţîr – director executiv, doamna Silvia Moldovan –
director  tehnic,  doamna  Georgeta  Rânghet  -  Şef  Serviciu  administraţie  publică  locală,  juridic,
contencios, autoritate tutelară,  d-na Anuţa Şinar – director Direcţia Venituri,   d-na Mihaela Petcu -
consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, doamna Burba
Elena  -  consilier  Serviciu  administraţie  publică  locală,  juridic,  contencios,  autoritate  tutelară,
doamna Călin Hedviga  -  arhitect  şef,  dl.  Popa Drăgu  -  ef  Birou administrare  clădiri,  doamnaș ș
Emilia  Toma -  consilier  Serviciul  investi ii  i  lucrări  publice,  dl.  Gabi  Armean   -  ef  Serviciuț ș ș
administrare i monitorizare utilită i publice,   ș ț  precum şi presa."

Domu a Iulius Viorelț : "Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru această
şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru."
Domu a  Iulius  Viorelț :  "Pe  ordinea  de  zi  avem 28  proiecte  de  hotărâri.  Proiectele nr.  2

Modificarea  inventarului  bunurilor  ce  apar in  domeniului  public  al  municipiului  Alba-Iulia  iț ș
proiectul nr. 12. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul         Alba-Iulia  sunt retrase de pe
ordinea de zi.

Supun la vot proiectul ordinii de zi cu modificările aduse. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, acesta a foct votat cu 20 voturi pentru.”

Domu a Iulius Viorel: ” i acum vă prezint următorul ț Ș

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

I. Proiecte de hotărâri privind: 
1. Propunerea Consiliului local al  municipiului Alba Iulia privind evaluarea performan elorț

profesionale individuale al Secretarului municipiului Alba Iulia 
                                                                     
                                                                   Initiatori : 
                                                           One iu Maria Corneliaț
                                                           Jidveian Ovidiu Viorel
                                                           Tudora cu Raul Sebastianș



3.  Asigurarea  fluxului  financiar  opera ional  în  cadrul  proiectului  „Asisten ă  în  Consiliere,ț ț
Calificare  Eficientă  i  Servicii  –  ACCES pentru  persoane vulnerabile  –  finan at  prin  Programulș ț
Opera ional Sectorial Dezvoltarea Resurselor Umane”ț

4. Modificarea art.1 a Hotărârii nr. 331/2013 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia 
5. Plata contribu iei Consiliului local al municipiului Alba Iulia la Asocia ia Intercomunitară deț ț

Dezvoltare Alba – Transport Local, pentru anul 2014
6. Alocarea unei sume de bani din bugetul local pe anul 2014, pentru Parorhia Ortodoxă Oarda

de Jos
7. Repartizarea unor locuin e în municipiul Alba Iulia ț
8. Scoaterea din func iune i casarea unor obiecte de inventar i mijloace fixeț ș ș
9. Aprobarea planului de ac iuni/lucrări de interes local pentru anul 2014ț
10. Asocierea in parteneriat dintre Municipiul Alba Iulia prin Primărie/Direc ia de Asisten ăț ț

Socială  cu  Asocia ia  AGORA Alba  Iulia  pentru  sus inerea  financiară  a  serviciului  de  integrareț ț
socioprofesională „Atelier Insert Decor”

11. Prelungirea termenului de valabilitate al Planului Urbanistic General al municipiului Alba
Iulia 

13. Aprobarea unor documentaţii de urbanism : 
Art.1 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „AMENAJARE SPATIU PENTRU BISTRO

ECOLOGIC,  AMENAJARE  SPATIU  PENTRU  BISTRO  ECOLOGIC,  solicitant I.I.  SEICEAN
MARIA DIANA”, conform planului de situatie anexat, cu conditia obtinerii avizului de la Ministerul
Culturii.

Art.2 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „SCHIMB  DE  DESTINARIE  DIN
APARTAMENT IN SPATIU COMERCIAL SI EXTINDERE, ALBA IULIA, STR. ARNSBERG 38,
BL.39, AP.4, solicitant DAN VALERIA”, conform planului de situatie anexat.

Art.3 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „.SCHIMB  DE  DESTINARIE  DIN
APARTAMENT  IN  SPATIU  COMERCIAL  (MAGAZIN  MIXT)  CU  EXTINDERE  SI
AMENAJARE ACCES,  ALBA IULIA, STR. VASILE GOLDIS,  NR.26,  BL.11AB, SC.A,  AP.3,
solicitant IANCU ION”, conform planului de situatie anexat.

Art.4:  Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „INTRODUCERE  IN  INTRAVILAN  PENTRU
CONSTRUIRE DEPOZIT PRODUSE HRANA ANIMALE,  ALBA IULIA,  STR.  AZUR,  NR.2,
solicitant SC ALBATROS GOLD SRL ”, conform planului de situatie anexat, cu conditia ca pana la
autorizare sa se creeze parcela distincta pentru modernizarea strazii si sa se modifice categoria de
folosinta a terenului din arator in drum.

Art.5:  Avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI
REALIZARE DRUM ACCES - continuare STR. VICTOR HUGO, ZONA DEALUL FURCILOR,
ALBA IULIA,  solicitant COSMA MELANIA,  IOSIF  VALER,  LAZAR  IULIA,  MATEI  ANA,
MACAVEI NICOLAE OCTAVIAN”, conform planului de situatie anexat. 

14. Modificarea Hotărârii nr. 314/2013 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia
15.  Îndreptarea  erorii  materiale  din  titlul  Hotărârii  nr.  165/2013  a  Consiliului  local  al

municipiului Alba Iulia 
16. Expertiza tehnică întocmită în Dosar nr. 8284/176/2013, aflat pe rol la Judecătoria Alba

Iulia 
17.  Revocarea Hotărârii  nr.  319/2012 i  acceptarea  dona iei  unui  imobil  (drum) situat  înș ț

Mice ti, str. Gilăuș
18. Parcelarea i înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra unuiș

imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Vasile Goldi  ș
19. Expertiza tehnică întocmită în Dosar nr. 7592/176/2013, aflat pe rol la Judecătoria Alba

Iulia 
20. Modificarea organigramei i statului de func ii ale Căminului pentru persoane vârstniceș ț

Alba Iulia 
21. Modificarea  Hotărârii nr. 270/2013 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia 



22. Utilizarea sumelor din excedentul bugetar local al anului 2013 ca sursă de finan are aț
cheltuielilor sec iunii de dezvoltare ț

23. Aprobarea documenta iei tehnico-economice faza DALI pentru obiectivul „Revitalizareaț
an urilor Fortifica iei de tip Vauban Cetatea Alba Carolina – spa ii interioare libere” municipiulș ț ț ț

Alba Iulia
24. Modificarea Hotărârii nr. 264/2012 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

 25. Aprobarea Regulamentului de monitorizare a consumului de utilită i din cadrul unită ilorț ț
de învă ământ preuniversitar de stat din municipiul Alba Iulia ț

26.  Încheierea  unui  Contract  de  comodat  între  Municipiul  Alba  Iulia  i  SC  Electricaș
Distribu ie Transilvania Sud SA ț

27.  Participarea  Municipiului  Alba  Iulia  în  cadrul  proiectului  ”Festivalul  Internaţional  de
Teatru de Tineret Apollo,  editia  I” ,  finan at  în cadrul  programului european Tineret  în Ac iune,ț ț
Ini iative ale tinerilorț

28. Deplasarea unei delega iiț  a Primariei municipiului Alba Iulia  în Fran a, la Paris, pentruț
participarea la întâlnirea de lansare a proiectului „Re ea Pilot focusată pentru activită i temporare caț ț
instrumente  de  regenerare  urbană”-  Acronim TUTUR („PILOT NETWORK ON TEMPORARY
USES AS TOOL FOR URBAN REGENERATION”)/URBACT II 

Domu a Iulius Viorel: ”Trecem la ordinea de zi.”ț

  1.  Propunerea Consiliului local al municipiului Alba Iulia privind evaluarea performan elorț
profesionale individuale al Secretarului municipiului Alba Iulia 
         Se  dă cuvântul  domnului Bucur Vasile  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul
de specialitate. 
  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei  Consiliului local pentru administraţie publică locală,  juridică şi disciplină,  relaţii  cu
publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor
cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil  acest  proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bucur Vasile: ”A  vrea sa fac o rectificare. La procent să apară în hotărâre în loc deș
punctajul 3,52 să fie 3,59. Cu 7 sutimi s-a mărit.”

Ple a Gabriel: ”3,59?”ș
Bucur Vasile: ”Da.”
Ple a Gabriel: ”Calificativul bine.”ș
Bucur Vasile: ”Da.”
Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii daca mai sunt? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine esteț ț ș

pentru cu amendamentul propus?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 1/2014

2. Modificarea inventarului bunurilor ce apar in domeniului public al municipiului Alba Iulia.ț
Domu a Iulius Viorel: ”Proiectul este retras de pe ordinea de zi.ț

3. Asigurarea fluxului financiar opera ional în cadrul proiectului „Asisten ă în Consiliere,ț ț
Calificare  Eficientă  i  Servicii  –  ACCES pentru  persoane vulnerabile  –  finan at  prin  Programulș ț
Opera ional Sectorial Dezvoltarea Resurselor Umane”.ț

Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu  care prezintă  proiectul de hotărâre precum şi
raportul de specialitate. 
     Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare din partea Comisieiș
Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.



          Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni înș
privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă  sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru.”ț ț ș
„Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 2/2014

Domu a Iulius Viorel: ”Am rugămintea să trecem la proiectul nr. 27 deoarece este doamnaț
Crina aici.”

Intră în sala de edin ă domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.ș ț

27.  Participarea  Municipiului  Alba  Iulia  în  cadrul  proiectului  ”Festivalul  Internaţional  de
Teatru  de  Tineret  Apollo,  editia  I”,  finan at  în  cadrul  programului  european Tineret  în  Ac iune,ț ț
Ini iative ale tinerilor.ț

Se dă cuvântul doamnei  Crina Dumitrescu  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cri an care prezintă raportul de avizare din partea Comisieiș
Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
        Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem obiecţiuni în privinţaș
adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: "Discu ii dacă  sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru."  ț ț ș
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 25/2014

4. Modificarea art.1 a Hotărârii nr. 331/2013 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 
Se dă cuvântul domnului  Nistor Dorin care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul

de specialitate. 
Domu a Iulius Viorel: ”Comisia?”ț
Vasile Cri an: ”Comisia nu a ajuns la un consens. Deci, cei trei membrii, trei voturi total diferite.ș

i dacă îmi permite i. Dacă vă aduce i aminte, anul trecut  în cadrul Consiliului local al fost o discu ieȘ ț ț ț
pentru ajutorarea persoanelor care sunt în omaj i în primul rând a celor care au terminat  perioada deș ș
omaj. Deci, nu mai primesc nici un ban i sunt în căutarea unui loc de muncă. A a s-a pus atunciș ș ș

problema. Iar acum, venind prin acest proiect i tocmai celor neindemniza i  care nu mai iau nici un banș ț
să nu mai primească! i atunci, nu am ajuns la nici un consens. Cei trei membrii au votat în trei moduri.Ș
Eu personal sunt împotrivă i am spus: ori rămâne a a cum a fost proiectul, hotărârea nr. 331 sau dacăș ș
nu, anulată acea hotărâre. Fiindcă, dacă ne aducem aminte inclusiv în edin a din noiembrie, când s-aș ț
votat această hotărâre, s-a votat la pachet cu cea pentru anularea hotărârii privind gratuitatea transportului
la elevi. i s-a făcut propunerea cu amendament sau cutare, nu a i fost de acord sau cutare, nu a i fost deȘ ț ț
acord i a trecut această hotărâre. i acum venim cu o modificare. Vă mul umesc.”ș Ș ț

Ple a Gabriel: ”Numai pu in. Sincer, nu am în eles. Ce contesta i?”ș ț ț ț
Vasile Cri an: ”Nu le mai dăm ajutor la neindemniza i. Tocmai celor care nu mai au bani defel.ș ț

Un omer ia indemniza ie 4, 6, 8, 12 luni, în func ie de vechime. După care nu mai ia nimic. i tocmaiș ț ț Ș
pentru asta să-i scoatem din această hotărâre!”

Rare  Buglea: ”S-ar putea ca legea să ne oblige să facem asta.”ș
Ple a Gabriel: ” i asta contesta i dumneavoastră? Da? A i spus că, comisia nu a ajuns la nici oș Ș ț ț

concluzie.”
Vasile Cri an: ”Eu am fost împotrivă,  restul ab inere.”ș ț
Raul Sebastian Tudora cu: ”Avizul comisiei este consultativ.”ș
Vasile Cri an: ”Bineîn eles.”ș ț
Domu a Iulius Viorel: ”Haide i să ascultăm pe reprezentantul AIDA.”ț ț



Dorin Nistor: ”Bună ziua. Tot respectul. Legat de acest subiect a  vrea să vă aduc la cuno tin ăș ș ț
modul în care au evoluat datele statistice de la omaj în privin a numărului de omeri înregistra i acolo.ș ț ș ț
Dacă la momentul în care s-a aprobat această hotărâre aveam 679 de omeri indemniza i i 326 deș ț ș
omeri neindemniza i, azi am ajuns la 698 omeri indemniza i i 1083 someri neindemniza i. Adică,ș ț ș ț ș ț

numărul a crescut cu 600 de omeri într-o lună. Aceasta înseamnă că, persoane care până în acestș
moment nu au vrut să se ia în eviden ă adică, nu se aflau în căutarea unui loc de muncă, pentru a puteaț
beneficia  de o gratuitate posibilă la transport s-au înregistrat la omaj ceea ce ar însemna  automat oș
modificare a tot ceea ce înseamnă buget  i tot ceea ce înseamnă sume care să fie alocate de Primărie caș
i contribu ie pe acest an.”ș ț

Albani Rocchetti Simone: ”Dublă.”
Medrea Bogdan: ”E un lucru bun prin faptul că oamenii încep să se înregistreze în căutarea unui

loc de muncă.”
Nistor Dorin: ”Ei nu neapărat sunt în căutarea unui loc de muncă. Să nu-mi spune i că doar înț

ultima lună s-au gândit la asta!”
Medrea Bogdan: ”Cu această ocazie noi i-am for at.”ț
Jidveian Ovidiu Viorel: ”Acum, din punct de vedere legal a  vrea să întreb. Se încadrează înș

categoria persoanelor defavorizate? Pentru că am avut această discu ie i la elevi. i de aceea vreau săț ș Ș
întreb de avizul de legalitate.”

Georgeta Rânghet: ”Da.”
Jidveian Ovidiu Viorel: ”Am în eles. Deci, prin lege acest lucru este legal. Doar că nu suntț

acoperi i cei neindemniza i.”ț ț
Ple a Gabriel: ”Îmi cer scuze că mai intervin odată că am început să mă lămuresc. Vreau să văș

spun următorul lucru. Bun! i cum crede i dumneavoastră că îi putem identifica pe cei neînregistra i?Ș ț ț
Pentru că aici sunt diverse categorii. Sunt oameni pe care nu îi interesează să muncească, sunt oameni
asista i social  care preferă să fie asista i social, sunt oameni care pleacă în străinătate, sunt oameni careț ț
lucrează la negru i nu se înregistrează la omaj. Deci, cum îi identificăm pentru că ne trezim cu jumătateș ș
din ora   că e în situa ia aceasta. Sincer, eu sunt de acord cu dumneavoastră  că trebuie ajutate i acesteș ț ș
categorii  sociale.  Dar nu cred că vom putea face acest  lucru,  nu putem să identificăm toate aceste
categorii sociale. Ori atunci, cel care, exact cum spunea i domnul director. S-au înregistrat  600 pentruș
că au văzut o posibilă facilitate. Ei, uite este un semn că se intră în normalitate i acolo. Adică, î i declarăș ș
faptul că sunt omeri. Părerea mea, stima i colegi  i suflete te a  vrea să fac lucrul acesta, nu preaș ț ș ș ș
putem tehnic să facem. Eu a a cred.”ș

Vasile Cri an: ”Căutăm solu ia!”ș ț
Albani Rocchetti Simone: ”Imposibil!”
Mircea Hava: ”Vă spun de ce s-a propus proiectul. De fapt, domnul Ple a  v-a explicat. Nu existăș

posibilită i tehnice. Atunci dacă a i  spus ”căutăm solu ii”,  căuta i solu ii! Ave i timp! Să facem unț ț ț ț ț ț
proiect! Găsi i solu ii! De ce a fost semnul nostru mare de întrebare a i spus i dumneavoastră. Înț ț ț ș
momentul în care s-a anun at această hotărâre, dintr-o dată a crescut exponen ial  numărul de omeri. iț ț ș Ș
pe urmă am început să vedem cine sunt.  i sunt exact  categoriile pe care le-a i spus dumneavoastră.Ș ț
Acum chiar să facem din autobuzele aceastea o chestiune de a ne plimba în dreapta i în stânga, este cuș
totul altceva! Deci, până ieri nu m-a interesat, acum mă interesează! i pe cât timp îi dăm? Pe via ă?Ș ț
Deci, el î i caută un loc de muncă pe via ă i pe via ă nu î i găse te! Atunci am zis: domnule, discutămș ț ș ț ș ș
de indemniza i! Avem i o structură  pe care, hai să-i spunem că o putem controla. i acolo să ti i că vorț ș Ș ș ț
fi mari probleme. Pentru că un omer indemnizat luni este omer i mar i i-a găsit loc de muncă.ș ș ș ț ș
Crede i  că  va  veni  să  predea  chestiunea  de  ticketing?  Problema care  este?  Este  clar!  L-ai  prins?ț
Recuperează banii! ti i prea bine cum se recuperează banii. Prin instan ă. Deci, chiar că ne-am legat iȘ ț ț ș
am desfăcut o cutie a pandorei. S-a hotărât să o facem? Hai să o facem în sensul acesta. Legat de elevi,
încă  odată  subliniez,  domnule  consilier.  Toată  lumea  a  dorit  ca  să  poate  circula.  Nu  eu  i  niciș
dumneavoastră  a i pus în lege clar, textul pe care l-am citit de o mie de ori. Elevii beneficiază de 50%,ț
prin coală. Am primit de la coală. Nu e doamna Teofila aici. Nu tiu câ i bani au fost. Deci, cererileș ș ș ț
pentru anul acesta aproape că s-au triplat   ori au crescut de cinci ori. Cererile de la coli pentru eleviiș
care vor circula. O să vedem câ i vor circula, cî i nu vor circula. Noi dăm banii la sfâr itul lunii. Deci, seț ț ș



întâmplă ceva. Textul acesta clar că nu, decât 50%, cred că la ora aceasta puteau să aibă to i posibilitateaț
să aibă sistemul acesta. Eu v-am explicat din punctul nostru de vedere.”

Medrea Bogdan: ”Haide i să dăm pe ase luni de zile sau pe un an.”ț ș
Ple a Gabriel: ”Ce să dai? Nu se poate!”ș
Mircea Hava: ”Haide i să da i de la Renel de acolo de unde lucra i pe un an de zile curentul gratisț ț ț

la omeri. Numai vă întreb. La omeri sau consilieri i ora ul acesta, sau eu care plătesc de exemplu dăriș ș ș ș
i impozite putem să aruncăm cu banii în stânga i în dreapta. Acum, chiar cinstit a a. Nu vreau să fiuș ș ș

rău cu nimeni că nu am fost rău niciodată cu oamenii care au probleme.”
Albani Rochhetti Simone: ” i cine vrea să găsească un loc de muncă în ase luni găse te! NuȘ ș ș

există! Haide i! Numai dacă nu vrea să găsească! Dacă vor să trăiască pe banii Primăriei  sau a statului,ț
este altă solu ie!”ț

Pocol Dorin: ”E mai bine în România!”
Rare  Buglea: ”Eu vreau să îl mai întreb pe domnul Nistor. Domnul Nistor! Ne-a i spus 600 iș ț ș

ceva indemniza i acum.”ț
Nistor Dorin: ” 679 de omeri indemniza i  au fost la nivelul lui octombrie.”ș ț
Rare  Buglea: ” i neindemniza i?”ș Ș ț
Nistor Dorin: ”326 i a ajuns în decembrie la 1083.”ș
Rare  Buglea: ”Dar poate fi o consecin ă i a perioadei de iarnă. Eu zic să o lăsăm să vedem cumș ț ș

se echilibrează aceste cifre pentru că e chiar o surpriză pentru noi numărul neindemniza ilor i revenimț ș
cu un proiect în perioada caldă.”

Nistor  Dorin:  ”Dacă îmi  permite i.  Neindemnizat  înseamnă  că s-a  dus  i  s-a înregistrat  înț ș
eviden ă.”ț

Rare  Buglea: ”Atât. El s-a  înregistrat.”ș
Nistor Dorin: ”S-a înregistrat. El nu a avut până atunci nici un loc de muncă, nu a fost  niciodată

în eviden a  până în acest moment.”ț
Mircea  Hava:  ”Domnule  pre edinte!  Haide i  să  vă  spun i  marele  adevăr  pentru  care  s-auș ț ș

înregistrat. pentru ajutoarele UE. Deci, acesta este adevărul. Pute i să îi întreba i i pe cei din primărie, înț ț ș
momentul în care vin ajutoarele  to i vin i se înregistrează. Peste un an de zile nu se mai înregistreazăț ș
nimeni.”

Rare  Buglea: ”De aceea ziceam că nu e relevant acum.”ș
Albani Rocchetti Simone: ”Mai mult, e i perioada de iarnă în care multe firme din construc iiș ț

dau în omaj.”ș
Domu a Iulius Viorel: "Dacă mai ave i întrebări? Nu mai  sunt, a adar supun la vot cine esteț ț ș

pentru aprobarea acestui proiect a a cum a fost prezentat."  ș
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru, un vot împotrivă Vasile Cri an iș ș
4 ab ineri Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan, Jidveian Ovidiu Viorel, erdean Dorin Pavel.”ț Ș

S-a adoptat Hotărârea nr. 3/2014

         5. Plata contribu iei Consiliului local al municipiului Alba Iulia la Asocia ia Intercomunitară deț ț
Dezvoltare Alba – Transport Local, pentru anul 2014

Se dă cuvântul  domnului Nistor Dorin care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul
de specialitate. 
          Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Crişan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei
Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
         Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa
adoptării acestuia."

 Domu a Iulius Viorel: "Discu ii ? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru."  ț ț ș
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru, un vot împotrivă Medrea Bogdan
i 3 ab ineri erdean Dorin Pavel, Cri an Vasile, Clepan Dimitrie.”ș ț Ș ș

     
S-a adoptat Hotărârea nr. 4/2014



6. Alocarea unei sume de bani din bugetul local pe anul 2014, pentru Parorhia Ortodoxă
Oarda de Jos

Se dă cuvântul doamnei Lumini a Fara  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportulț
de specialitate. 
  Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială,
culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
         Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în
privinţa adoptării acestuia."

Ple a Gabriel: ”O mică interven ie. Sunt absolut de acord i o să vede i că votul este favorabilș ț ș ț
pentru ajutorarea parohiilor i a acelei din Oarda. Dar un mic aspect tehnic. Banii se pot da după ce votămș
bugetul. Asta este una la mână. Doi la mână.  Pentru că tot probabil va începe construc ia bugetului  sauț
poate a i început, s-ar putea să mai avem solicitări de la parohii sau, mă  rog, alte culte din Alba-Iulia.ș
Probabil, după cum tim, sunt foarte multe lăca e  de cult de toate religiile  în Alba-Iulia.  Eu, ca iș ș ș
ortodox de religie  chiar a  vrea să facem i să fim echilibra i, să dăm la to i care cer. Dar pentru că baniiș ș ț ț
sunt pu ini i tim foarte bine, poate că ar trebui să fie prioritate acolo unde sunt construc ii care trebuieț ș ș ț
să se termine  sau care sunt începute fa ă de alte parohii care sunt sau lăca e de cult care au finalizatăț ș
construc ia i vor bani pentru alte lucruri. Dar sigur că sunt bineveni i orice bani.  Eu cred că nu vomț ș ț
putea face fa ă  la toate cererile, mă gândesc, poate nu vor fi cereri, poate gre esc eu, la toate cererile dinț ș
ora .  Atunci  să  avem cel  pu in  prioritatea  aceasta.  Construc ii  într-o  anumită  fază  sau  început  deș ț ț
construc ie. Cam aceasta mi-a  dori.”ț ș

Mircea Hava: ”E lege pentru construc ii i poate odată pe an. i mi se pare cam o treime dinț ș Ș
deviz. Nu tiu sigur. Aici nu este o treime din deviz. Se dă odată i cu asta am încheiat-o. Este cum v-amș ș
spus, în construc ie. i pentru asta sunte i dumneavoastră, ca să le cântări i.”ț Ș ț ț

Pocol Dorin: ”Dar oricum nu se dă în mod egal.”
Jidveian Ovidiu Viorel: ”Poate ne dă domnul Popa mai multe detalii că este din zonă.”
    Domu a Iulius Viorel:  ”Mul umim. Discu ii  dacă mai sunt? Dacă nu sunt, supun la votț ț ț

proiectul de hotărâre. Cine este pentru?”  
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

     
S-a adoptat Hotărârea nr. 5/2014

7. Repartizarea unor locuin e în municipiul Alba Iulia ț
Se dă cuvântul doamnei Lumini a Fara care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportulț

de specialitate. 
   Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială,
culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
       Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni
în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu
publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor
cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil  acest  proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel:  "Discu ii dacă  sunt? Nu  sunt, a adar supun la vot cine este pentruț ț ș
aprobare."  
      „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

     



S-a adoptat Hotărârea nr. 6/2014

8. Scoaterea din func iune i casarea unor obiecte de inventar i mijloace fixeț ș ș
Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul

de specialitate. 
   Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială,
culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
       Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni
în privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel:  "Discu ii dacă  sunt? Nu  sunt, a adar supun la vot cine este pentruț ț ș
aprobare."  
      „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

     
S-a adoptat Hotărârea nr. 7/2014

9. Aprobarea planului de ac iuni/lucrări de interes local pentru anul 2014ț
Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul

de specialitate. 
   Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea
Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială,
culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
       Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în
privinţa adoptării acestuia."

Petric Vasile: ”Sunt cei care fac igienizarea pentru ajutor social. Aici e o problemă. De exemplu,
mi s-a atras aten ia de la o coală  că se obosesc prea tare când adună după elevi.”ț ș

Mircea Hava: ”Cine?”
Petric Vasile: ”O doamnă profesoară.”
Mircea Hava: ”Păi atunci să adune dânsa dacă obosesc ei.”
Petric  Vasile:  ”Am în eles  că  obosesc  prea  tare,  cer  tot  felul  de reduceri  de  ore.  Ar  trebuiț

verifica i.”ț
Mircea Hava: ”Noi avem o mare problemă pe care o să o discutăm la buget. Dar vă spun acum.

Ajutorul cre te cu 37% i noi suntem obliga i să dăm minim 25%. Dacă statul nu o să ne dea decât 60%,ș ș ț
atunci o să îl da i dumneavoastră. Dacă ei obosesc să se aplece după un chi toc pentru nu tiu câ i baniț ș ș ț
primesc, atunci este excep ional. Mai mult cheltuim!”ț

Rare  Buglea: ”Eu zic să nu fim rasi ti!”ș ș
Albani Rocchetti Simone: ”El nu a explicat bine ce a vrut să zică.”
Petric Vasile: ”Cine strânge se plânge că este prea grea munca aceasta.”
Domu a Iulius Viorel: ”Alte discu ii?  Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru aprobareaț ț ș

acestui proiect.”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 8/2014

10. Asocierea in parteneriat dintre Municipiul Alba Iulia prin Primărie/Direc ia de Asisten ăț ț
Socială  cu  Asocia ia  AGORA Alba  Iulia  pentru  sus inerea  financiară  a  serviciului  de  integrareț ț
socioprofesională „Atelier Insert Decor”

Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul
de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea



Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială,
culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
       Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni
în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu
publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor
cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil  acest  proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorelț :  ”Întrebări dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentruș
aprobarea acestui proiect.”

”Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 9/2014

11. Prelungirea termenului de valabilitate al Planului Urbanistic General al municipiului Alba
Iulia 

Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul
de specialitate. 
   Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Pocol  Dorin  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea
Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia
mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre i nu avem obiec iuni înș ț
privin a adoptării acestuia.ț ”

Ple a Gabriel: ”Până la 30 decembrie 2015?”ș
Pocol Dorin: ”Da.”
Călin Hedviga: ”Sunt datoare cu o explica ie.  După cum i scrie în raport planul urbanistic maiț ș

are nevoie  de două avize. Ultimul dintre avize fără de care nu se poate merge la MLPAT este cel de la
Ministerul Agriculturii i Dezvoltării Rurale. Acest aviz a fost depus în decembrie. Am primit înainte deș
Crăciun un pomelnic de completări care a  necesitat: adrese de la Apia, de la Ministerul agriculturii, de
avizare la ANIF. Azi diminea ă am trimis din nou completările  în vederea reavizării acestei documenta iiț ț
la Ministerul Agriculturii.”

Ple a Gabriel: ” i celălalt de la dezvoltare?”ș Ș
Călin Hedviga: ”La dezvoltare nu mă pot duce decât cu toate celelalte două avize. Consiliul local

trebuie să cunoască i cu ocazia aceasta vă informez că am ob inut timp de un an douăzeci i două deș ț ș
avize. Mai am două. Asta este. Birocra ia este a a de mare.”ț ș

Ple a Gabriel: ”Bun! Dar până în 2015! E vorba de sfâr itul celuilalt an! Nu ob inem avizele?”ș ș ț
Călin Hedviga: ”De aceea am formulat articolul  în felul  următor:  prelungirea termenului  de

valabilitate până la data aprobării noii documenta ii dar nu mai mult decât îmi permite legea.”ț
  Domu a Iulius Viorel: "Discu ii dacă mai sunt? Nu mai sunt, a adar supun la vot cine este pentruț ț ș
aprobare."  
      „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

     
S-a adoptat Hotărârea nr. 10/2014

 12. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia 
Domu a Iulius Viorel: ”Proiectul este retras de pe ordinea de zi.ț

13. Aprobarea unor documentaţii de urbanism : 
Art.1 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „AMENAJARE SPATIU PENTRU BISTRO

ECOLOGIC,  CETATEA  ALBA  CAROLINA  -  CONTRAGARDA  BASTIONULUI



TRINITARIENILOR,  solicitant I.I.  SEICEAN  MARIA DIANA”, conform  planului  de  situatie
anexat, cu conditia obtinerii avizului de la Ministerul Culturii la autorizare.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de specialitate.
Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Pocol  Dorin  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea

Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia
mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil cu condi ii acest proiect de hotărâre.ț ”
          Călin Hedviga: ”Amenajarea unui spa iu pentru bistro ecologic. Se realizează în traseul sudicț
al  fortifica iilor  i  se  referă  la  un  tunel.  Acest  tunel  din  contragarda  bastionului  trinitarienilor.ț ș
Amenajarea se realizează pe ni te culoare întinse. Doresc să men inem condi ia impusă de comisie.”ș ț ț

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă mai sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ț ș
pentru aprobare cu condi ia impusă de comisie.”ț

”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

Art.2 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „SCHIMB  DE  DESTINARIE  DIN
APARTAMENT IN SPATIU COMERCIAL SI EXTINDERE, ALBA IULIA, STR. ARNSBERG 38,
BL.39, AP.4, solicitant DAN VALERIA”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de specialitate.
Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Pocol  Dorin  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea

Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia
mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre i nu avem obiec iuni înș ț
privin a adoptării acestuia.ț ”

Călin Hedviga: ”PUD schimbare destina ie  din apartament în spa iu comercial i extindere.ț ț ș
Este vorba despre un bloc care are fa ada posterioară la Arnsberg. Extinderea se realizează pentruț
întregirea frontului i este de 32,3 mp.”ș

Ple a Gabriel: ”Spa iul proprietate? Concesionat?”ș ț
Călin Hedviga:  ”Proprietate privată.  Pe terenul  concesionat.  Însă acum suntem la  faza de

urbanism  urmând  ca  dumneavoastră  dacă  aproba i  să  se  treacă  la  procedura  de  parcelare,ț
concesionare i a a mai departe.”ș ș

Domu a Iulius Viorel: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ț ț ș
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru i un vot împotrivă Vasile Cri an.”ș ș

Părăsesc sala de edin ă domnii consilieri Paul Voicu i Clepan Dimitrie.ș ț ș

Art.3 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „SCHIMB  DE  DESTINARIE  DIN
APARTAMENT  IN  SPATIU  COMERCIAL  (MAGAZIN  MIXT)  CU  EXTINDERE  SI
AMENAJARE ACCES,  ALBA IULIA,  STR. VASILE GOLDIS,  NR.26,  BL.11AB,  SC.A,  AP.3,
solicitant IANCU ION”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de specialitate.
Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Pocol  Dorin  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea

Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia
mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre i nu avem obiec iuni înș ț
privin a adoptării acestuia.ț ”

Călin Hedviga: ”Tot schimb de destina ie din apartament în spa iu comercial i extindere.ț ț ș
Această extindere este mult mai mică i are o suprafa ă de 3,3 mp. Se întâmplă aici, în zona aceastaș ț
de intrare la apartament  în bloc.”

One iu Cornelia Maria: ”Unde e?”ț
Călin  Hedviga:  ”Pe  Vasile  Goldi .  Este  vorba  de  acest  bloc.  Goldi  la  intersec ie  cuș ș ț

Revolu iei.”ț
Domu a Iulius Viorel: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ț ț ș



”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru i un vot împotrivă Vasile Cri an.”ș ș

Art.4:  Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „INTRODUCERE  IN  INTRAVILAN  PENTRU
CONSTRUIRE DEPOZIT PRODUSE HRANA ANIMALE,  ALBA IULIA,  STR.  AZUR,  NR.2,
solicitant SC ALBATROS GOLD SRL ”, conform planului de situatie anexat, cu conditia ca pana la
autorizare sa se creeze parcela distincta pentru modernizarea strazii si sa se modifice categoria de
folosinta a terenului din arator in drum.

Călin Hedviga: ”Acest articol se impune cu retragere de pe ordinea de zi deoarece condi ia nuț
a fost îndeplinită.”

Revine în sala de edin ă domnul consilier Paul Voicu.ș ț

Art.5:Aproba Planul  Urbanistic  Zonal  „CONSTRUIRE  LOCUINTE  INDIVIDUALE  SI
REALIZARE DRUM ACCES - continuare STR. VICTOR HUGO, ZONA DEALUL FURCILOR,
ALBA IULIA,  solicitant COSMA MELANIA,  IOSIF  VALER,  LAZAR  IULIA,  MATEI  ANA,
MACAVEI NICOLAE OCTAVIAN”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de specialitate.
Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Pocol  Dorin  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea

Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia
mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre i nu avem obiec iuni înș ț
privin a adoptării acestuia.ț ”

Călin Hedviga: ”La articolul 5, pe Dealul Furcilor avem o zonă cu realizarea unei artere iș
reglementarea zonei în vederea construirii  de locuin e individuale.  S-au îndeplinit  procedurile deț
servitute de utilitate publică cu teren aferent drumului i schimbarea categoriei de folosin ă. Zonaș ț
este de locuin e individuale, regim de înăl ime  P + 1 etaj + mansardă.”ț ț

Domu a Iulius Viorel: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ț ț ș
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru”

Art.6 Se  stabileste,  pentru  documentatiile  de  urbanism  PUD  de  la  art.1,  art.2,  si  art.3
perioada de valabilitate de 3 ani.

Călin Hedviga: ”Este vorba de perioada de valabilitate.”
Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ț ț ș
”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Art.7 Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.4 perioada de valabilitate
pana la aprobarea noului PUG al municipiului Alba Iulia.

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ț ț ș
”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Domu a Iulius Viorel: ”Supun la vot proiectul de hotărâre nr. 13 împreună cu articolele. Cineț
este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul împreună cu articolele a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 11/2014

Mircea Hava: ”Numai pu in. Vreau să vă spun o chestiune legată de partea socială. Să ti i căț ș ț
nu sunt atât de vehement. Prin acest program AGORA, cei care sunt la cantină, 90 de prsoane erau
solicita i i invita i să facă una, alta. i deci, un pic de muncă. ti i câ i mai sunt la cantină azi? 60!ț ș ț Ș Ș ț ț
Deci, mai bine mor de foame decât să lucreze! Exact discu ia pe care am avut-o înainte. 60 mai sunt.ț
V-am spus ca să ti i în ce situa ie ne scăldăm.”ș ț ț

 



14. Modificarea Hotărârii nr. 314/2013 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia
Se  dă  cuvântul  doamnei  Inurean  Ioan  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  i  raportul  deș

specialitate.
   Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Ioan  Bogăţan  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea
Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în
privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel:  ”Discu ii dacă sunt la acest proiect? Nu sunt, a adar supun la vot cineț ț ș
este pentru aprobarea acestui proiect.”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru i o ab inere Pocol Dorin.”ș ț

S-a adoptat Hotărârea nr. 12/2014

Revine în sala de edin ă domnul consilier Clepan Dimitrie.ș ț

15. Îndreptarea erorii materiale din titlul Hotărârii nr. 165/2013 a Consiliului local al
municipiului Alba Iulia.

Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre i raportul deș
specialitate.

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cineț ț ș
este pentru.”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 13/2014

Părăse te sala de edin ă domnul consilier Zdrânc Daniel.ș ș ț

16. Expertiza tehnică întocmită în Dosar nr. 8284/176/2013, aflat pe rol la Judecătoria Alba
Iulia.
  Se  dă  cuvântul  doamnei  Aurica  Groza  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  i  raportul  deș
specialitate.
   Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Ioan  Bogăţan  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea
Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în
privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru.”ț ț ș

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 14/2014

17.  Revocarea Hotărârii  nr.  319/2012 i  acceptarea  dona iei  unui  imobil  (drum) situat  înș ț
Mice ti, str. Gilăuș

Se dă  cuvântul  doamnei  Aurica  Groza  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  i  raportul  deș



specialitate.
   Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Ioan  Bogăţan  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea
Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în
privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru.”ț ț ș

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 15/2014

Revine în sala de edin ă domnul consilier Zdrânc Daniel. ș ț

18. Parcelarea i înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra unuiș
imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Vasile Goldiș

Se dă  cuvântul  doamnei  Aurica  Groza  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  i  raportul  deș
specialitate.

   Se dă cuvântul  d-lui  consilier  Ioan Bogăţan care prezintă  raportul  de avizare din partea
Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în
privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru.”ț ț ș

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 16/2014

19. Expertiza tehnică întocmită în Dosar nr. 7592/176/2013, aflat pe rol la Judecătoria Alba
Iulia 

Se  dă  cuvântul  doamnei  Aurica  Groza  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre  i  raportul  deș
specialitate.
   Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Ioan  Bogăţan  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea
Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în
privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru.”ț ț ș

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 17/2014

20. Modificarea organigramei i statului de func ii ale Căminului pentru persoane vârstniceș ț
Alba Iulia 

Se dă  cuvântul  domnului  Bucur  Vasile   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Vasile  Cri an  care  prezintă  raportul  deș
avizare  din partea Comisiei  Consiliului  Local  de studii,  prognoze economico-sociale,  buget,
finanţe, servicii publice şi comerţ.
        Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem obiecţiuni înș



privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă ave i? Nu sunt, a adar supun la vot cineț ț ț ș
este pentru aprobarea acestui proiect.”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 18/2014.

21. Modificarea  Hotărârii nr. 270/2013 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 
Se dă cuvântul doamnei  Silvia Moldovan  care prezintă  proiectul de hotărâre precum şi

raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cri an care prezintă raportul de avizare din partea Comisieiș

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
        Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem obiecţiuni în privinţaș
adoptării acestuia."

Pocol Dorin: ”Modificarea HCL nr. 270/2013 care spune ce?”
Raul Sebastian Tudora cu: ”A fost o redistribuire i ree alonarea pe obiective de investi ii aș ș ș ț

creditului bancar aprobat prin hotărâre.”
Domu a Iulius Viorel: "Discu ii dacă  sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru."  ț ț ș

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 19/2014

22. Utilizarea sumelor din excedentul bugetar local al anului 2013 ca sursă de finan are aț
cheltuielilor sec iunii de dezvoltare.ț

Se dă cuvântul doamnei  Silvia Moldovan  care prezintă  proiectul de hotărâre precum şi
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cri an care prezintă raportul de avizare din partea Comisieiș
Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
        Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem obiecţiuni în privinţaș
adoptării acestuia."

Mircea Hava: ” ti i că ace tia sunt banii pentru corec ii.”Ș ț ș ț
Ple a Gabriel: ”O parte.”ș
Mircea Hava: ”O parte.”
Ple a Gabriel: ”Dacă tot sunte i la subiectul acesta, domnul Primar. Dacă îmi permite i. Bun.ș ț ț

Ace tia sunt bani siguri.”ș
Mircea Hava: ”Ace tia sunt în buget. În după masa aceasta mergem să îi numărăm.”ș
Ple a Gabriel: ”Chema i-ne i pe noi! La ce oră?”ș ț ș
Mircea Hava: ”Acesta este excedent. Nu prea avem excedente bugetare pentru că, cât de cât, a aș

cum suntem noi de buni sau de răi împreună cu dumneavoastră facem bugetul ca să fie ok. Excedent
bugetar înseamnă că ori nu ai văzut ce încasezi sau nu ai făcut ceea ce trebuie. Dar ace tia  au venit laș
sfâr itul anului, ti i prea bine.”ș ș ț

Ple a Gabriel: ”Ace ti bani ne-au lipsit în 2013  i îi avem în 2014.”ș ș ș
Mircea Hava: ”Da. Dar în 2013 i-am dat din bugetul local. Din credit.  i  acum se pot faceȘ

lucrurile a a cum trebuie. De aceea se e alonează i creditul.”ș ș ș
Ple a Gabriel: ”Înseamnă că din cele 52 de străzi o să terminăm vreo 30.”ș
Mircea Hava: ”Anul acesta nu tiu câte terminăm.”ș
Pocol Dorin: ”Deci, să în eleg că Primăria trebuie să fie o societate non profit!”ț
Domu a Iulius Viorel: "Discu ii dacă  mai  sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru."  ț ț ș

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 20/2014



23. Aprobarea documenta iei tehnico-economice faza DALI pentru obiectivul „Revitalizareaț
an urilor Fortifica iei de tip Vauban Cetatea Alba Carolina – spa ii interioare libere” municipiulș ț ț ț

Alba Iulia

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre i raportul deș
specialitate.

 Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Pocol  Dorin  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea
Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia
mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre i nu avem obiec iuni înș ț
privin a adoptării acestuia.ț ”

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii?”ț ț
Ple a Gabriel: ”Vreau să întreb. Cele 12 spa ii  sunt doar cele din latura de vest care suntș ț

acum? Adică, vor fi i altele  în partea aceasta latura de vest, nu?”ș
Mircea Hava: ”O să le prezinte pe toate. O să avem comentarii. i eu mai am comentarii. O săȘ

vă explicăm despre ce este vorba. Un singur lucru vreau să îl spun i vreau să îl spun pentru presă.ș
Vă rog din suflet! Citi i ceea ce scrie i! Deci, a a a apărut că noi investim patru milioane de euro.ț ț ș
Primăria va investi acolo. Cam atât a fost investit. O să explicăm după aceea. Nu vreau să arăt cu
degetul la nimeni. Dar nu este bine să se facă vâlvă în felul acesta pentru faptul că, cuiva îi este greu
să citească de sus până jos. Deci, nu investim patru milioane de euro.”

Pocol Dorin: ”Nici nu e mult patru milioane de euro.”
Mircea Hava: ”Sperăm să scoatem banii. Dar nu trebuie să investim noi în a a ceva.ș

Principiul aste altul pe care l-a i aprobat dumneavoastră. Doamna arhitect o să vă spună. O să vedem.ț
Am i eu un amendament legat de destina ia spa iilor. Mai trebuie să punem unu singur. Nu investimș ț ț
nimic. Nu facem cinematograf 3D, 4D i cu mirosuri de la mall. Am fost ieri să văd ce e acolo.ș
Foarte bine! Am reu it un lucru cu oamenii, pe banii altora să facem cinema. Mă i vedeam la ora deș ș
film să developez  i să rulez filmele cu celuloid cum era pe vremuri. Deci, încă odată! Fără să neș
laude cineva facem ce trebuie! Primăria nu trebuie i Consiliul local să developeze i să facă filme.ș ș
Ci o să facă ceea ce trebuie. O să avem cinema.”

Ani  Metea:  ”Ceea  ce  avem  noi  e  chiar  numai  pentru  Dali.  Să  se  tie  i  să  seș ș
stabilească condi iile concrete.”ț

Mircea Hava: ”Da. Dar trebuie să vă spun că la licita ie  aceste cheltuieli în func ie deț ț
spa iu pentru că fiecare spa iu are cheltuiala lui,  va fi recuperată de la investitor. Noi am cheltuit-oț ț
acum.”

Zdrânc Daniel: ”Destina iile propuse sunt definitive? A  avea i eu un amendament.”ț ș ș
Mircea Hava: ”Domnul consilier! Asta am spus!”
Pocol Dorin: ”To i avem amendamente.”ț
Mircea Hava: ”Eu v-am spus la început. Eu o să am un amendament. Vă spun acum

care  este  amendamentul  meu.  Spa ii  comerciale  i  pe  urmă  tot  ce  mai  încape.  Că  de  la  spa iiț ș ț
comerciale pot să vândă, pot să cumpere, să facă, hai să folosesc termenul acesta, cluburi. Încape tot.
Cei care au făcut proiectul  i  chiar că proiectele dacă vă uita i,  proiectele sunt foarte interesantș ț
făcute. Uita i-vă dacă vre i să vede i pe proiect! i o cărămidă dacă trebuie înlocuită este încercuită.ț ț ț Ș
Deci, sunt foarte bine făcute. I-am lăsat pe ei. Am vrut să avem, cum să vă spun, o perspectivă din
afara noastră să facem obiectivul. Dar acesta este amendamentul meu.”

Ple a Gabriel: ”Lăsa i-ne un pic să ni le spună doamna arhitect.”ș ț
Mircea Hava: ”Te rog să le spui. i după aceea duscutăm.”Ș
Călin Hedviga: ”Da. Este vorba de 12 spa ii. Toate spa iile care nu sunt amenajate laț ț

ora aceasta inclusiv latura de vest. Sunt figurate pe planul de situa ie. i vă spun. Aici este podul deț Ș
lemn care traversează Poarta IV spre Poarta V. În urechea bastionului este alt spa iu, unde au fostț
Galeriile Triniti este alt spa iu. După aceea lângă Capistrano pe partea unde sunt terenurile de sportț



un spa iu, lateral un spa iu, lângă Ryma alt spa iu. i încă 1, 2, 3, 4, 5 spa ii pe an urile de nord. Aț ț ț Ș ț ș ț
mai rămas pe latura de sud  un singur spa iu care ar fi al 12-lea.”ț

Mircea Hava: ”Exact. Este cel de lângă zidul care desparte, nu?”
Călin Hedviga: ”Da.”
Mircea Hava: ”Acolo avem o discu ie.”ț
Ple a Gabriel: ”Desparte de ce e concentrat de Corint?”ș
Mircea Hava: ”Da. tiu că e acel zid.”Ș
Ple a Gabriel: ” i ce discu ie e?”ș Ș ț
Paul Voicu: ”A fost magazia Primăriei cu panouri publicitare, cu panouri electorale.”
Ple a Gabriel: ”Cabine de vot.”ș
Paul Voicu: ”Da. Urne de vot.”

Mircea Hava: ”Noi o să preluăm de la Flips toată clădirea. Deja am i semnat.ș
O să luăm i garajele de acolo i sperăm să ne putem organiza în altă zonă. Nici nu e bunș ș
acesta acolo. Dar nu ai unde să le pui. Trebuie să le punem undeva. i acolo o să mai avem oȘ
discu ie cu un wc public.”ț

Călin Hedviga: ”Trebuie să vă spun. Scopul acestui Dali care a fost executat pe
fiecare obiect în parte a fost de a putea evalua la ora aceasta cum stăm cu monumentul pentru
fiecare obiect în parte. Unele au fost mai bine conservate i altele mai pu in. i documentulș ț Ș
spune ce consolidare presupune. Pe capitole. Consolidare, restaurare, conservare, propuneri
pentru ce lucrări noi sunt necesare în întregime, ce lucrări sunt necesare i de demolare dacăș
sunt interven ii parazitare, ce lucrări de amenajare func ionale. i aici mă opresc pentru că v-ț ț Ș
a i manifestat interesul. Refunc ionalizarea este gândită ca i grupe mari de abordări fără săț ț ș
se intre  în  detaliu.  Însă,  acest  proiect  ne-a arătat  că dacă avem alimenta ie  publică,  o  săț
discutăm pentru fiecare, această alimenta ie publică se poate preta la unele pentru restaurantț
mai bine, la altele pentru club mai bine i altele. Vi le voi prezenta pe fiecare. Aici în urecheaș
bastionului avem obictivul nr. 1. După cum vede i sunt mai multe galerii de fugă. i nu suntț ș
spa ii foarte generoase pentru amenajare, destul  de înguste. Rolul era de a ajunge între anț ș ț
i  deasupra  bastioanelor.  Aici,  func iunea  propusă  de  către  proiectant   i  prin  tema  deș ț ș

proiectare era de a grupa turi tii, de a face expuneri de tot felul, de a promova Cetatea i unș ș
comer  specific. Comer  specific nu spune de care comer  este. Comer  specific.”ț ț ț ț

Mircea Hava: ”Deci, ce scrie aici obiectul de activitate ca să ne lămurim?”
Raul Sebastian Tudora cu: ”Cramă cu degustări de vinuri.”ș
Călin Hedviga: ”Punct de informare turistică, grupare turi ti, expunere panouriș

de informare, promovare i standuri comer  specific.”ș ț
Mircea Hava: ”La domnul consilier scrie cramă.”
Emilia Toma: ”Vă spun eu. Pentru că, atunci când s-a întocmit raportul, acestea

sunt ceea ce ne-a propus proiectantul. Printr-o gre eală s-a luat din tema de proiectare.”ș
Mircea  Hava:  ”Gre eala  se  penalizează,  doamnă  scumpă!  Eu  amș

amendamentul. Spa iul comercial înseamnă i expozi ii i club i ce vre i voi acolo. i atunciț ș ț ș ș ț Ș
de ce să nu îi spunem spa iu comercial i în paranteză să scriem codul CAEN. Băga i-le toateț ș ț
acolo. Nu e mai bine a a? În spa iu comercial încap toate. ti i de ce? Aceste proiecte dacă oș ț Ș ț
să dori i să veni i să le vede i, o să vede i că de fapt este ca i o casă în ro u. Când î i terminiț ț ț ț ș ș ț
casa în ro u. i pe urmă tu trebuie să î i pui podelele, trebuie să î i pui cutare. Deci, acestaș Ș ț ț
este proiectul. Acum, dacă el va dori să pună, dau un exemplu, la un spa iu făcut barul peț
dreapta i restul pe stânga, să i-l pună acolo!Restaurante pot să fie i în locuri foarte mici cuș ș ș
patru mese. Dacă e cineva de tept, am văzut i în Ilba-Iulia că sunt, care i-l pot pune. Deci,ș ș ș
îi dăm posibilitatea să facă ceva. Asta e părerea mea. Să nu îl îngrăde ti. Dacă el vrea să facăș
i expozi ii acolo cu vânzare să îi dea Dumnezeu sănătate!”ș ț

Călin Hedviga: ”Aceasta este calea de acces din an uri. O vede i? Trecem la obiectul nr. 2.ș ț ț
Obiectul nr. 2 este pe latura de sud cum veni i din parcare de la Casa de Cultură. Cum să vă spun?ț
Acesta este obiectul. El este destul de amplu elaborat.”

Pocol Dorin: ”Are vreo 500 de metrii pătra i.”ț



Călin Hedviga: ”Aici proiectul i-ar fi dorit un spa iu cultural polivalent.”ș ț
Mircea Hava: ”Unde?”
Călin Hedviga: ”La Galeriile Triniti.”
Emilia Toma: ”Obiectul nr. 2 are suprafa a utilă 520.”ț
Mircea Hava: ”Spa iu comercial. Vă rog frumos!”ț
Călin Hedviga: ”Dar de ce să nu spunem alimenta ie publică i spa iu comercial?”ț ș ț
Mircea Hava: ”Spa iu comercial nu înseamnă i alimenta ie publică?”ț ș ț
Călin Hedviga: ”Nu.”
Mircea Hava: ”Nu? Atunci, spune i-mi că nu le tiu.”ț ș
Călin Hedviga: ”Alimenta ie publică plus spa iu comercial care conferă i vânzare la mese iț ț ș ș

la stand, la ghi ee.”ș
Obiectul nr. 3este o zonă din aceasta în zig zag care face legătura între an   i skate parkș ț ș

respectiv  terenurile de tenis. Este vorba de acest culoar destul de îngust.  Circula ie pietonală spreț
skate park. i de ce această func iune? Pentru că, în acea lista de dinainte a fost solicitată aceastăȘ ț
posibilitate de a expune. Dacă ave i observa ii?”ț ț

Albani Rocchetti Simone: ”Acesta o să rămână la noi?”
Călin Hedviga: ”Nu.”
Mircea Hava: ”Este aproape de terenurile de tenis a lui Linca dar dincolo.”
Zdrânc  Daniel:  ”Eu  zic  să  punem  la  toate  cum  a i  zis:  alimenta ie  publică  i  spa iuț ț ș ț

comercial.”
Mircea Hava: ”Doamna arhitect! Putem să punem i expozi ii?”ș ț
Călin Hedviga: ”Da. Nu ar fi frumos să avem i expozi ii?  Nu numai pentru mâncare.”ș ț
Mircea Hava: ” ti i care este treaba? Când este chestia  pe banii dumneavoastră face i aiciȘ ț ț

asta! Când e pe banii municipiului dacă vre i să facem expozi ia o facem! Ne expunem noi pe acoloț ț
ce ne expunem! Dar hai să le trecem  să fie cât de cât, asta vreau să vă spun, să fie cât de cât largă
treaba, să nu îngrădim.”

Călin Hedviga: ”Comerţ, alimenta ie  publică i expozi ii.”ț ș ț
Mircea Hava: ”Punem la toate.”
Albani Rocchetti Simone: ”Cel mai simplu.”
Călin  Hedviga:  ”Următorul  obiectiv  arată  a a.  Acesta  este  un  spa iu  care,  zic  eu  că  seș ț

pretează la alimenta ie publică, cafenea, berărie.ț
Următorul, obiectul nr. 5. Suntem lângă Ryma. Acest spa iu.”ț
Emilia Toma: ”Foarte mare. i acesta are vreo 476 mp.”Ș
Călin Hedviga: ”Obiectul 7 este pe latura de nord lângă parcul japonez.”
Emilia Toma: ”Suprafa a 508.”ț
Călin Hedviga: ”Se pretează la alimenta ie publică gen restaurante.ț
Obiectul nr.  8 este în urechea ravelinului  cu acces direct de la Hotel Cetate.  Aici este o

promovare de alimenta ie publică.ț
Obiectul nr. 9 este chiar în ravelin. Este un spa iu foarte generos i frumos.ț ș
Obiectul nr. 10 este iară i în ravelin.”ș
Albani Rocchetti Simone: ”Am o întrebare. Dumneavoastră ni le spune i pe fiecare în parte.ț

Dar de fapt am discutat mai devreme să fie la toate spa iu comercial i  alimenta ie publică. Nu tiuț ș ț ș
ce rost are să le spune i pe toate dacă a a va fi la toate. Atunci, de ce să mai discutăm?”ț ș

Domu a Iulius Viorel: ”Discutăm numai loca ia lor.”ț ț
Călin  Hedviga:  ” i  în  sfâr it  obiectul  nr.  12  de care  spunea  domnul  Primar  că  îl  putemȘ ș

men ine pentru Alba-Iulia. i aici se propunea grupul sanitar public pe latura de sud. Dacă dori iț Ș ț
despre vreun spa iu să vă mai spun detalii?”ț

 Domu a Iulius Viorel: ”Mai sunt alte discu ii?”ț ț
Ple a Gabriel: ”Când preconiza i că se vor scoate?”ș ț
Călin Hedviga: ”Conform art. 4 de la Legea nr. 422, în vederea concesiunii pe cel mult 49 de

ani avem nevoie de aviz Ministerul Agriculturii.”
Pocol Dorin: ”Care, când preconiza i că o să îl avem?”ț



Călin Hedviga: ”Dacă dumneavoastră aviza i favorabil în luna aceasta pregătim documentul,ț
zilele următoare transmit documentul  spre avizare.”

Ple a Gabriel: ”Până în primăvară se poate?”ș
Călin Hedviga: ”Nu tiu că nu eu dau avizul.”ș
Ple a Gabriel: ”Sunt curios.”ș
Pocol Dorin: ”Dar dumneavoastră cere i!”ț
Mircea Hava: ”O să mă duc cu el în geantă i o să îl rezolvăm. Nu e problema de a rezolva înș

sensul negru al cuvântului ci de a ajunge în comisii i să le explici la oameni.”ș
Ple a Gabriel: ”În sensul birocratic.”ș
Albani Rocchetti Simone: ”Am o întrebare. Până la urmă pentru noi, municipiul, care spa iu oț

să mai rămână?”
Călin Hedviga: ”De pe latura de sud.”
Albani Rocchetti Simone: ”Acolo cu siguran ă o să facem i noi ni te expozi ii, o să scoatemț ș ș ț

toate lucrările care sunt făcute în Cetate. Adică, un punct turistic important. Pentru că ceilal i o săț
facă dar probabil acolo un chio cule .”ș ț

Ple a Gabriel: ”La fostul Underground ce o să fie?”ș
Mircea Hava: ”I-am spus să anuleze contractul. Dacă nu l-a anulat e problema lui.”
Ple a Gabriel: ”Acolo a mai rămas contractul în vigoare?”ș
Mircea Hava: ”I-am spus să anuleze de vreo trei luni de zile contractul unilateral. Dacă l-a

anulat e bine. dacă nu, o să vadă ce pă e te. Domnul Inurean a plecat!”ț ș
Albani Rocchetti  Simone: ”Domnul Primar,  mai am o propunere dacă considera i că esteț

posibilă să facem în Cetate. Alba-Iulia nu are o sală de cununii. Poate găsim i  noi o sală acolo undeș
putem face nun i. De obicei, în celelalte ora e sunt. La noi nu sunt. Decât în holul Primăriei. Eu zicț ș
că ar fi un lucru foarte interesant.”

Mircea Hava: ”Spa iul 11 o să-l facem noi acum. O să îl facem noi pe un proiect. Mai avemț
un rest de bani. O să punem podele i tot, tot, tot. Dar tot comer  i o sală pentru spa iu de informare,ș ț ș ț
o plasmă. Cel care îl va lua se va ocupa i de această treabă prin contract. Dar cred că este mai bineș
să facă cineva treaba aceasta, nu să mai angajăm noi acolo încă 3-4 oameni i pe urmă să plătim bani,ș
căldură, lumină i alte chestiuni.”ș

Albani  Rocchetti  Simone:  ”A  mai  avea  o  întrebare.  Legat  de  ceea  ce  spunea iș ț
dumneavoastră. Despre ma inile din an uri. Nu ar fi bine să ne gândim măcar să lăsăm par ial oș ș ț ț
cale de acces pentru ma ini?  Pentru că ti i foarte bine că în oricare spa iu comercial  sunt o parteș ș ț ț
care merg cu ma inile i o parte care merg pe jos.”ș ș

Mircea Hava: ”Aici ai perfectă dreptate. Din fericire sunt foarte mul i oameni care merg peț
jos.”

Ple a Gabriel: ”Aprovizionarea?”ș

Părăse te sala de edin ă domnul consilier Sandu Cornel Stelian.ș ș ț

Călin  Hedviga:  ”După  cum  ti i,  este  un  regulament  care  stabile te  accesul  pentruș ț ș
aprovizionare, pentru cură enie i pentru urgen e, salvare. Admi ând intrarea pentru avprovizionareț ș ț ț
între  anumite  ore,  i  cred  că  acest  regulament  încă  îl  putem men ine.  Dacă  ne  cere  putem săș ț
modificăm orarul.”

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru.”ț ț ș

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 21/2014

Revine în sala de edin ă domnul consilier Sandu Cornel Stelian.ș ț



 24. Modificarea Hotărârii nr. 264/2012 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia 
Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre i raportul deș

specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cineț ț ș
este pentru.”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 22/2014

 25. Aprobarea Regulamentului de monitorizare a consumului de utilită i din cadrul unită ilorț ț
de învă ământ preuniversitar de stat din municipiul Alba Iulia ț

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre i raportul deș
specialitate.

   Se dă cuvântul  d-lui  consilier  Ioan Bogăţan care prezintă  raportul  de avizare din partea
Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în
privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei  Consiliului local pentru administraţie publică locală,  juridică şi disciplină,  relaţii  cu
publicul,  probleme  ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor
cetăţeneşti.

Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil  acest  proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Sandu Cornel Stelian: „Aş avea o intervenţie. Mă refer acum la energie electrică. Deci, zice la
art. 18: pe timpul nopţii şi la sfârşit de săptămână nu se vor utiliza nici un fel de consumatori de
energie electrică. Pe timpul vacanţelor şcolare nu se vor utiliza nici un fel de consumatori. Aici e o
problemă în sensul că în timpul vacanţelor şcolare se mai desfăşoară actiovităţi legate de şcoală,
examene de corigenţă.”
 Paul Voicu: „Nu se pune problema. Noi discutăm când nu e nimeni în şcoală şi merg becurile,
instalaţiile.”
 Mircea Hava: „Domnul Sandu. Nu este nimeni absurd.”
  Ioan Bogăţan: „De aceea se monitorizează.”

Paul Voicu: „Exact.”
Mircea  Hava:  „Putea  să  zică  „afară  de”.  Dar  iarăşi  ne  complicăm.  Nimeni  nu  o  să  aibă

probleme că la Şcoala nr. 1 sau la nu ştiu ce liceu este olimpiadă sau că au activităţi. Ştiţi prea bine că
am fost cu domnul Paul Voicu în yile în care nu era nimeni şi era iluminat şi bubuia centrala de
transpirai!”

Paul Voicu: „Îmi cer mii de scuze. Până o să mai fie alte intervenţii şi discuţii din partea
colegilor, vreau să înţelegeţi un lucru. Lucrul cel mai simplu pe care am vrut să îl facem noi, poate
mai demult trebuia să îl facem dar acum a venit acest regulament. Vreau să conştientizăm fiecare
manager de instituţie de învăţământ să fie un pic mai responsabil ca şi acasă la el, ca şi la noi acasă.
Deci, vrem să nu mai fie atât de nepăsători şi atât de dezinteresaţi, aşa cum am văzut. Haideţi la
colegii mei să vedeţi că, pe perioada vacanţelor  e acelaşi consum de curent, de apă şi de gaz ca în
timpul şcolii. Este incredibil! Avem aceleaşi consumuri dacă nu şi mai mari, domnul Popa, de vineri
seara  şi până luni dimineaţa, decât ziua. Nu se poate aşa ceva! Pleacă acasă şi vin luni dimineaţa.



Noi nu vrem să îi oprim să facă concursuri, olimpiade. Dar să fie un pic gospodari, atenţi. Aceasta
este singura problemă!”

Pleşa Gabriel: „Sunt absolut de acord cu ceea ce spunea domnul Paul Voicu. Am discutat şi în
comisie. Era momentul să se pună frână la toată risipa aceasta şi la nepăsare. Eu sunt un adversar
categoric  al  risipei  şi  chiar  mă  supără  foarte  mult  treaba  aceasta.  Dar  s-ar  putea  să  avem  o
particularitate. Şi la ce mă gândesc_ De la şedinţa de comisie şi până azi m-am mai gândit la nişte
aspecte.  S-ar  putea  să  trebuiască  să  lăsăm  un  consum  de  curent  acolo  unde  sunt  instalaţii  de
supraveghere sau sisteme de alarmă. S-ar putea să trebuiască acolo unde sunt conducte  care pot
îngheţa dacă centrala se opreşte complet. Eu aş ruga serviciile de specialitate să vadă la fiecare.”

Raul Sebastian Tudoraşcu: „E prevăzut în proiect.”
Pleşa Gabriel: „Nu. La ora asceasta se spune: se întrerupe complet energia electrică.”
Raul Sebastian Tudoraşcu: „Uitaţi-vă că scrie cu cota de avarie.”
Popa Drăguş: „Cu responsabilul punctului de consum. Există un responsabil la fiecare şcoală.

Trebuie prin regulament să se stabilească  un responsabil cu punctul de consum care va ţine legătura
cu Primăria, cu biroul de specialitate. Şi el va veni cu toate problemele pe care le întâmpină aici.”

Vasile Petric: „Şi responsabilul de consum cine o să fie? Unul dintre cadrele didactice? Un alt
profesor căruia i se va da o sarcină în plus?”

Pocol Dorin: „De obicei profesorii de sport!”
Paul Voicu: „Lăsaaţi-i să fie mai responsabili! Toţi au acasă o centrală termică! Nu trebuie să

conducă un avion! Eu v-aş ruga să începem cu responsabilitatea de la noi, să votăm şi noi acest
proiect. Lăsaţi-i în pace că ştiu foarte bine ce au de făcut!”

Mircea Hava: „Domnu Paul! Spune-ţi de ce la unele şcoli totul este ok şi la altele avem un
consum de ne ucid! Ni se spune: ce! Vrei să ţin copiii în frig? Nu! O să plăteşti tu! Ce vreau să vă
spun? Domnul viceprimar!  La şedinţa  următoare aduceţi  graficele  de consum să vadă şi  domnii
consilieri!”

Popa  Drăguş:  „V-aş  ruga  să  citiţi  art.  3  din  regulament  să  vedeţi  despre  ce  este  vorba.
Obiectul  prezentului  contract  în  constituie  monitorizarea  consumurilor  unităţilor  de  învăţământ
preuniversitar  stabilindu-se  în  acest  sens  ca  scop:  reducerea  cheltuielilor  privind  decontarea
consumurilor către furnizor.  Consumul de gaz pe Alba-Iulia plătit de către Primărie este de 1 milion
699 de mii. Gândiţi-vă dacă într-un an de zile am putea reduce cu 100 metrii cubi.”

Paul  Voicu:  „O singură propoziţie  aş  vrea să  spun.  Ştiţi  bine că  valoric  pentru  noi  ca şi
Consiliu local în buget avem bani. Deci, valoare. Componenta pentru această utilitate, valoarea se
formează din cantitate şi preţ. Aşa cum am făcut pentru energia electrică suntem pregătiţi să mergem
pe bursa de mărfuri  şi pentru partea de gaz. Din acest motiv, colegii mei de la compartimentul tehnic
au toate datele de consumuri pentru că trebuie să ştim concret când mergem acolo despre ce cantităţi
vorbim. Şi atunci, sigur că şi această componentă  din valoare-preţ o să fie mai mică dar şi cantităţile
dacă  suntem ajutaţi  de  manager  să  fie  mai  mici.  Ajungem la  o valoare  în  buget  care  îşi  spune
cuvântul. Oricum noi avem multe unităţi care ştiu ce au de făcut. Dar sunt şi unităţi care sunt ceretate
cu partea aceasta de bun casnic ca să zic aşa.”

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt la acest proiect? Nu sunt, a adar supun la vot cineț ț ș
este pentru aprobare.”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20  voturi pentru şi o abţinere Petric Vasile.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 23/2014

26.  Încheierea  unui  Contract  de  comodat  între  Municipiul  Alba  Iulia  i  SC  Electricaș
Distribu ie Transilvania Sud SA.ț

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre i raportul deș
specialitate.
   Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Ioan  Bogăţan  care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea
Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în



privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine este pentru.”ț ț ș

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 24/2014

Părăse te sala de edin ă domnul consilier Rare  Buglea.ș ș ț ș

28. Deplasarea unei delega iiț  a Primariei municipiului Alba Iulia în Fran a, laț
Paris, pentru participarea la întâlnirea de lansare a proiectului „Re ea Pilot focusată pentruț
activită i  temporare  ca  instrumente  de  regenerare  urbană”-  Acronim  TUTUR  („PILOTț
NETWORK  ON  TEMPORARY  USES  AS  TOOL  FOR  URBAN
REGENERATION”)/URBACT II 
Se dă cuvântul domnului Mihai Belală  care prezintă proiectul de hotărâre i raportul deș

specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare din partea Comisieiș
Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni înș
privinţa adoptării acestuia."

Domu a Iulius Viorel: ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun laț ț ș
vot cine este pentru.”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 26/2014

II. Diverse

1. Domu a Iulius Viorel: ț ”Avem o notă de informare cu nr. 9973/13. 12. 2013 cu privire la
solicitarea celor de la  B&B Team SRL.”

Aurica Groza: ”În edin a anterioară, domnul de la B&B a făcut o solicitare Consiliului localș ț
pentru o compensare de suprafa ă. S-a discutat, nu s-a luat nici o hotărâre de către Consiliul local. Caț
atare, eu trebuie să răspund acestui om.”

Marcel Jeler: ”Zile propunerea!”

Aurica Groza: ”Propunerea  pe care eu am făcut-o acolo adică, în vederea stingerii litigiului  i
s-a făcut o ofertă din terenul  la dispozi ia comisiei de fond funciar i nu din terenul proprietateaț ș
municipiului.”

Domu a Iulius Viorel: ”Dacă nu ave i nimic împotrivă, atunci să rămână a a.”ț ț ș

Ioan Bogă an: ”Supune i la vot!”ț ț

Pocol Dorin: ”Este proiect?”

Albani Rocchetti Simone: ”Nu este proiect.”

Mircea Hava: ”Ce solu ie găsi i?”ț ț

Aurica Groza: ”Eu am scris în acea informare. Eu am propus omului să i se ofere  din terenul
aflat la dispozi ia comisiei de fond funciar. Dumnealui solicită compensarea  suprafe ei de 762 mpcuț ț
atribuirea de teren în Alba-Iulia pe strada Moldovei, nr. 13.”

Marcel  Jeler:  ”Adică,  să  nu  fi i  de  acord  cu  propunerea  lui  de  compensare,  de  teren  înț



compensare. Cel pe care îl vrea el. Acesta este obiectul solicitării.”

Mircea Hava: ”Eu nu am nimic cu cei de la B&B, nici cu nimeni. Trebuie să mă gândesc bine
despre ce este vorba. El are în curte 900 mp.”

Aurica Groza: ”În 2009 i s-a făcut o hotărâre prin care i s-a calculat o valoare pentru vânzare.
i el nu a venit să cumpere.”Ș

Mircea Hava: ” i a a, i a a. 900 de metrii cu 700 de metrii în acea zonă  înseamnă că îi daiȘ ș ș ș
ca i compensare, mă gândesc a a, ca i compensare pe strada Moldovei. De 50 de metrii. Nu poateș ș ș
să fie metru la  metru în câmp.”

Pocol Dorin: ” i cum s-a pus peste Anca Ioan?”Ș

Domu a Iulius Viorel: ”Ave i ceva împotriva propunerii făcute de doamna Groza?”ț ț

Pocol Dorin: ”Dar sta i pu in! Nu avem ce să votăm!”ț ț

Domu a Iulius Viorel:  ”Dar nu votăm. Ave i ceva împotriva propunerii  făcute de doamnaț ț
Groza?”

Pocol Dorin: ”Eu nu am nimic împotrivă.”

Marcel Jeler: ”Facem un proiect, domnul Primar? Ce facem?”

Mircea Hava: ”face i ce dori i dumneavoastră!”ț ț

Marcel Jeler: ”Dacă nu sunte i de acord cu el, atunci să nu mai fim de acord acum i e simplăț ș
toată treaba. i îi dăm un răspuns. Dacă sunte i de acord, atunci va trebui ini iat  un proiect pentruȘ ț ț
compensarea aceasta. Aici este obiectul solicitării.”

Ioan Bogă an: ”Nu se poate  face compensare.”ț

Marcel Jeler: ”Păi tocmai de aceasta a sugerat colega. Ca să fim de acord ca să fim contra
solicitării lui. Dar să hotărâ i dumneavoastră.”ț

Mircea Hava:  ”Acum vreau să vă spun ceva,  domnul secretar!  Pute i  să fi i  i  contra  iț ț ș ș
pentru. dacă nu e proiect!”

Domu a Iulius Viorel: ”Nu avem ce vota.”ț

Mircea Hava:  ”Doamna Groza v-a informat  într-o chestiune ca să dea temă  de gândire.
Dumneavoastră pute i să spune i că vre i ca ea, că vre i altfel.”ț ț ț ț

Marcel Jeler: ”A! Nu eram eu …”!

Mircea Hava: ”Doamna Groza trebuie să îi dea la om un răspuns.”

Aurica Groza: ”Să răspundă consiliul! Eu ce să îi spun?”

Mircea Hava: ”Consiliul local să-i spui că răspunde prin hotărâri i că a luat în analiză.”ș

Marcel Jeler: ”În analiză a rămas!”

Mircea  Hava:  ”Eu  a  face  i  compensarea,  bineîn eles  după  expertiză.  După  expertiză,ș ș ț
compensarea. Cât e acolo i cât e dincoace i restul să cumpere. dar compensarea obligatoriu dacăș ș
cumpără.”

Pocol Dorin: ”Dar unde e suprafa a i pre ul de 30 de euro/mp?”ț ș ț

Mircea Hava: ”Păi e veche. Din 2009.”

Pocol Dorin: ”În 48 de rate lunare.”

Mircea Hava: ”Asta a fost! Acum se întâmplă altceva. Dacă i-l cumpăra era fericit. Deci,ș
terenul din câte tiu eu este în curte.”ș



Ple a Gabriel: ”Da. E chiar în curte.”ș

Pocol Dorin: ”L-a luat abuziv sau cum a ajuns la el în curte?”

Albani Rocchetti Simone: ”Sau mai bine purta i o discu ie să facem compensare.”ț ț

Aurica Groza: ”A primit 100 mp să- i facă casă i a ocupat 900 i ceva.”ș ș ș

Pocol Dorin: ”Deci, abuziv! atunci ce să mai tot povestim? Să intre în legalitate.”

Mircea Hava: ”Să cumpere!”

Aurica Groza: ”Corect. Iar comisia îi oferă din ce are la dispozi ie.”ț

Marcel Jeler: ”Am în eles. acum e bine.”ț

Aurica Groza: ”Eu asta v-am propus.”

2. Domu a Iulius Viorel:ț  ”Avem un raport cu nr. 1395/2014 privind verificarea activită iiț
asisten ilor  personali   i  situa ia  persoanelor  cu handicap grav  pe 2013 i  raportul  de  activitateț ș ț ș
semestrul II 2013 cu nr. 3419/16. 01. 2014 .”

3. Domu a Iulius Viorelț :  ”Mai avem o solicitare cu nr. 5325/23. 01. 2014  de la Poli iaț
locală. Sunte i de acord?”ț

Pocol Dorin: ”Suntem de acord. Da.”

Petric Vasile: ”Nu tiu, dar cred că a mai fost cineva care a cerut sala respectivă i nu i s-aș ș
aprobat.”

III. Stabilirea şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna februarie
2014.

Domu a Iulius Viorel: „Propun ca şedinţa ordinară din luna februarie să aibă loc în data de 28ț
februarie 2014. Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.”
Domu a Iulius Viorel: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa de azi închisă.ț

Alba Iulia, 24 ianuarie 2014

      
         PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                       SECRETAR
                         Consilier                                                          Marcel Jeler
                 Domu a Iulius Viorelț


